

Vinson & Elkins LLP 事務所簡介

Founded 100 years ago, Vinson & Elkins LLP is an international law firm of nearly 700 lawyers with 16 offices located in energy hubs, financial centers, and political capitals across the globe—including Taipei, Beijing, Hong Kong, and Tokyo in Asia. We have represented clients in the Asia-Pacific region for more than 30 years and have extensive experience providing Asian companies with litigation, transactional and strategic legal counseling support in complex intellectual property and corporate matters in the United States. Our lawyers have particularly deep knowledge of the high technology, biotechnology, and pharmaceutical industries. The core of our IP practice focuses on patent litigation in federal trial courts as well as before the ITC and Court of Appeals for the Federal Circuit. Our technical knowledge combined with deep litigation experience have enabled us to achieve a long history of bench and jury trial success, and even more frequently, early resolutions resulting from innovative strategies, favorable claim construction in Markman hearings, summary judgment, and other early dismissals in favor of our clients.

Vinson&Elkins 律師事務所成立已有 100 年，是一家擁有近 700 名律師享譽國際的律師事務所。本事務所在全球各地的能源中心，金融中心或行政中心設有 16 個辦事處，其中包括在亞洲的台北，北京，香港和東京。本所服務亞太地區的客户已有 30 多年，團隊以豐富的經驗，提供進入美國市場的亞洲公司有關智財權或營業上所需的法律諮詢。我們的律師對高科技、生物技術和製藥產業十分熟悉，智財權業務部門的核心業務為處理在聯邦法院、美國國際貿易委員會及聯邦巡迴上訴法院的專利訴訟。本所律師團隊的技術知識結合深厚的訴訟經驗，無論在法官或陪審團審理的案件皆維持絕佳的勝率，更常以創新的戰略，在馬克曼聽證程序或其他簡易審理案件為客戶贏得有利的判決。